

《单词百科:narrowness是什么意思?narrowness怎么发音?narrowness的解释和用法》

英语单词narrowness是什么意思?narrowness怎么读?narrowness怎么发音?简答网为您整理了narrowness的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



narrowness怎么读

narrowness的读音:[ˈnær ə ʊ n ə s]

narrowness的意思

1、n.狭小，小气；

narrowness的近义词

1、**constriction** n.压缩;紧压的感觉;束紧;压缩物;

- 2、 **fineness** n.精致;纤细;细微;优雅;
- 3、 **narrow margin** 没有多少余地, 薄利;
- 4、 **narrow-mindedness** n.目光短浅;坐井观天;
- 5、 **restriction** n.限制, 限定;拘束, 束缚;管制;

narrowness的反义词

- 1、 **wideness** 广泛;宽;

narrowness的双语例句

- 1、 The problem with achievement tests is the narrowness they impose on students.
成绩测验的问题在于它们施加给学生的限制.
- 2、 Middle age is when broadness of mind and narrowness of waist change places.
人到中年就是思想的宽度和腰围的纤度对调.
- 3、 Six of the blemishes : A narrowness of toll station.
缺陷之 六: 收费站口狭小.
- 4、 If he was shaken by the narrowness of his recent escape he showed no signs of it.
若说最近死里逃生的经历令他受到了惊吓, 那他可一点都没表现出来.
- 5、 Charge nurse: The narrowness and early complication the necrosis.
护士: 还要观察造口有无狭窄以及早期并发症造口坏死.
- 6、 We will, however, help others renounce fanaticism and narrowness through and engaging in compassionate dialogue.
但是我们要通过慈悲的对话让他人放弃狂热和心胸狭隘.
- 7、 The partiality, the narrowness, emphasizes the self-of course.
这种偏颇, 这种狭隘, 强调着自我 - 当然如此.

8、The shortcoming of Zen aesthetic studies lies in the narrowness both of research methods and perspective.

禅美学研究的不足在于研究方法、研究角度存在着视野狭窄的问题.

9、We should divide th ree kind of spiritual situation: Narrowness, selfish, healthy-individualism.

我们可以分成三种情况: 狭隘、自私、个人主义.

10、Marked narrowness of mind , ideas, or views.

心胸观点或思想狭窄缺乏宽度.

11、Unfortunately, I am confined to this theme narrowness of my experience.

不幸的是, 我经历有限,只能谈论这个话题.

12、Due to the sudden narrowness of the estuary, the flood flowed higher and higher.

因河口急骤缩小, 洪水流势愈来愈大.

13、The attraction of the book is precisely its narrowness of focus.

这本书吸引人的地方正是其内容范围的狭窄性.

14、You all should rise above the clouds of ignorance , narrowness, and selfishness.

我们都应该起立,盖过那些愚昧、狭隘和自私的黑云.

15、When thinking of the last two negative words, I suddenly feel narrowness under my suit.

想到这两个字并不光彩, 我突觉西装下自己的“小”来.

以上是简答网为您整理的narrowness怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/narrowness>